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Protokół Nr XX/16 

             z Sesji Rady Gminy w Kiernozi 

odbytej w dniu 22 listopada 2016 roku 

w lokalu Gminnego Ośrodka Kultury 

w Kiernozi 

 

Otwarcia posiedzenia XX Sesji Rady Gminy w Kiernozi dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 930. Po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał i decyzji. 

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3 

do niniejszego protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad i 

poddał go pod głosowanie. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

W dalszej części posiedzenia Jolanta Koperska – Wojtalewicz odczytała protokół z 

poprzedniej sesji. 

Po odczytaniu Pan Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. W wyniku 

głosowania 11 radnych opowiedziało się za przyjęciem, a 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

Następnie zgodnie z punktem 3 porządku obrad informację z wykonania budżetu za 

I półrocze 2016 roku przedstawiła Pani Skarbnik.  

W dalszej części posiedzenia Pani Wójt przedstawiła informację dotyczącą złożenia 

oświadczeń majątkowych za 2015 rok przez Sekretarza, Skarbnika, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osób uprawnionych do wydawania decyzji administracyjnych. 

Następnie Pan Przewodniczący przedstawił informację dotyczącą oświadczeń 

majątkowych złożonych przez Radnych za 2015 rok. 

Ponadto w sprawie oświadczeń majątkowych głos zabrał Pan Sekretarz.  

W dalszej części posiedzenia zgodnie z punktem 3 porządku obrad przystąpiono do 

podjęcia uchwał.  

Jako pierwszy przedstawiony został projekt uchwały w sprawie określenia zasad i 

trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Kiernozia. Omówił go 

Pan Sekretarz.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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Jako drugi omówiony został projekt uchwały w sprawie statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kiernozi. Omówiła go Pani Petrykowska – Kierownik GOPS w 

Kiernozi. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Jako trzeci  przedstawiony został projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora 

finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kiernozia. Omówiła go 

Pani Skarbnik.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

Jako czwarty  przedstawiony został projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy 

będącej podstawą do obliczenia podatku rolnego na rok podatkowy 2017. Omówiła go Pani 

Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

Jako piąty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Gminy Kiernozia. Omówiła go Pani Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania 12 Radnych opowiedziało się za podjęciem uchwały, 1 

osoba była przeciw.      

Jako szósty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

podatku od środków transportowych. Omówiła go Pani Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania 12 Radnych opowiedziało się za podjęciem uchwały, 1 

osoba była przeciw.      

Jako siódmy przedstawiony został projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

ustalenia i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie 

Gminy Kiernozia. Omówiła go Pani Wójt.   

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

Jako ósmy przedstawiony został projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Kiernozia na lata 2016-2022. Omówiła go Pani Wójt.  
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Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania 12 Radnych opowiedziało się za podjęciem uchwały, 1 

osoba była przeciw.      

Jako dziewiąty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XIX/103/16 Rady Gminy w Kiernozi z dnia 30 września 2016 r. w sprawie zmian budżetu 

gminy Kiernozia na 2016 rok. Omówiła go Pani Skarbnik.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

Jako dziesiąty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kiernozia na 2016 rok. Omówiła go Pani Skarbnik. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

Jako jedenasty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kiernozia na lata 2016-2020. Omówiła go Pani 

Skarbnik. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

Jako dwunasty  przedstawiony został projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Łowickiemu. Omówiła go Pani Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.     

W dalszej części posiedzenia zgodnie z punktem 4 porządku obrad, tj. w 

interpelacjach, wolnych wnioskach, zapytaniach radnych i sprawach różnych głos zabrali:  

Pani Lewaniak, która poruszyła kwestię ściągalności zaległości w płaceniu za wodę, 

czy też śmieci. 

W powyższej sprawie głos zabrała Pani Wójt i Pani Ambroziak. 

Następnie Pan Krystecki poprosił o zgłoszenie do Wojewódzkiego Zarządu Dróg 

zarwanie studzienki na drodze wojewódzkiej, koło Państwa Kuras.  

W dalszej części posiedzenia głos zabrał Pan Jędrzejczyk, który poinformował 

zebranych o plebiscycie na najpopularniejszego Wójta Powiatu Łowickiego, w którym to Pani 

Wójt zajęła drugie miejsce.  

W powyższej sprawie głos zabrała Pani Wójt, która podziękowała za oddane głosy.  

Następnie głos zabrał Pan Kwiatkowski, który poruszył kwestię podorywania dróg. 
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W sprawie podorywania dróg oraz w sprawie opracowania uchwały określającej 

kary dla osób dokonujących tego wykroczenia głos zabrali Pani Wójt, Pani Lewaniak, Pani 

Petrykowska, Pan Grupiński, Pan Przewodniczący, Pan Krystecki, Pan Sekretarz.  

Następnie Pan Łon podziękował Pani Wójt za przekazanie środków finansowych 

przeznaczonych na zakup wyposażenia dla OSP Teresew.    

W dalszej części posiedzenia  głos zabrał Pan Waldemar Kobierecki, który poruszył 

kwestię wyrównania poboczy przez równiarkę. 

W sprawie wyrównania poboczy przy drodze powiatowej w miejscowości Wola 

Stępowska głos zabrała Pani Lewaniak i Pan Grupiński.  

Następnie Pani Czubak zabrała głos  w sprawie znakowania miejscowości znakami 

z numerami posesji oraz sprawie wystosowania pisma do Pana Kobiereckiego Andrzeja 

dotyczącego wycięcia krzaków.  

W dalszej części posiedzenia głos zabrała Pani Wójt, która poruszyła kwestię 

zamknięcia punktu, w którym odbywał się handel prosiakami.    

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Brzozowski, Pan Przewodniczący i Pan 

Sekretarz.  

Następnie Pani Wójt poinformowała o kontynuacji akcji dotyczącej zakupu paczek 

świątecznych i poprosiła o przyłączenie się do powyższej akcji.  

W dalszej części głos zabrał Pan Więcek, który poruszył kwestię przeprowadzanego 

sondażu dotyczącego przeniesienia Dnia Kiernozkiego Dzika na dzień wolny od pracy. 

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Przewodniczący i Pan Grupiński. 

     

   Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady XX Sesji Rady Gminy 

w Kiernozi.  

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczył: 

Jolanta Koperska - Wojtalewicz     Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                            w Kiernozi 

               Janusz Wasilewski 

   

          


